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ÅRSMØDE LEMVIG JÆGERRÅD DEN 28. JANUAR 2025 KL. 19.00 I NEES-BØVLING-LEMVIG 
JAGTFORENING 

DAGSORDEN: 

1. VALG AF DIRIGENT OG REFERENT 
2. AFLÆGGELSE AF BERETNNG 
3. VALG AF FORMAND 
4. ORIENTERING OM BESTYRELSENS SAMMENSÆTNING 
5. INDSTILLING AF INDTIL TO KANDIDATER TIL HOVEDBESTYRELSEN OG SUPPLEANTER 
6. INDSTILLING AF DELEGEREDE TIL REPRÆSENTANTSSKABSMØDET (2+FORMANDEN) 
7. ORIENTERING FRA DET GRØNNE RÅD VED BENT DAHL 
8. EVENTUELT 

 
I formandens fravær bød jægerrådsmedlem Jan Juul fra Nees-Bøvling-Lemvig Jagtforening 
velkommen til mødet. 
 
Ad.1: 
Bjarne From valgtes som dirigent og referent. 
 
Ad.2: 
Formanden havde i december måned meddelt bestyrelsen, at han ønskede at trække sig fra 
formandsposten, og eftersom der i 2024 ikke havde været aktiviteter bortfaldt punktet. 
 
Ad.3: Nees-Bøvling-Lemvig, Møborg og Thyborøn-Harboøre Jagtforeninger indstillede Lenette 
Lønberg til formand for Jægerrådet. Lenette modtog valg, og blev enstemmigt valgt for en toårig 
periode. 
 
Ad.4: 
Bestyrelsens er sammensat med to personer fra hhv. Nees-Bøvling-Lemvig, Ramme, Møborg 
og Thyborøn-Harboøre jagtforeninger. 
 
Ad.5: 

Kredsens HB-medlem er ikke på valg i 2025 hvorfor punktet ikke behandledes. 

Ad.6: 

Årsmødet indstillede følgende personer til repræsentantskabsmødet i Odense den 21. juni 

2025: 

 Kim Bundgaard 

 Jan Juul Christensen 
 

Ad.7: 
Bent Dahl orienterede om arbejdet i Grønne Råd i 2024 hvor der bl.a. har været arbejdet en del 
med brug af, og fremtidsplaner for kommunens arealer ved Gjeller Odde. Kommunen støtter 
fortsat benyttelse af arealerne til jagt. 
Ligeledes er arbejdet med 3-partsforhandlingerne gået i gang, hvor store arealer i Lemvig 
Kommune inden 2030 skal omdannes til lavbundsområder. 
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Ad.8: 
Peder Kallerup (PK) stillede forslag om nedsættelse af et udvalg til at analysere ulvens 
fremtidige betydning for dyr og mennesker uden regulering. I Sverige er loftet for antal ulve 150 
individer. I Danmark er det samme antal, iflg. DMU, Aarhus Universitet, acceptabelt. 
PK ønskede nedsat et udvalg bestående af en neutral personkreds, hvor fakta og ikke følelser 
skal danne grundlag for en rapport. 
Forslaget skabte stor spørgelyst og debat fra såvel deltagerne som fra kredsformanden og  
HB-medlemmet. Debatten afsluttedes med vedtagelse af, at DJ’ konsulent for området, Rikke 
Bruun Pedersen, skal inviteres til møde med jægerne i Lemvig Kommune og fremlægge DJ’s 
synspunkter, og hvor PK’s forslag skal forfølges.  
 
Mårhunderegulering var ligeledes til drøftelse og orientering, og der blev uddelt stor respekt og 
anerkendelse til reguleringsjægerne. 
Jytte Paarup fremviste kopi af prisen som DJ har fået fra FACE, som bedste projekt for 
biodiversiteten. 
 
Den nyvalgte formand Lenette Lønberg afsluttede årsmødet med tak og fremlagde personlige 
visioner og mål for arbejdet som formand i Lemvig Jægerråd. 
 
Efterfølgende årsmødet: 
 
INDLÆG VED KREDSFORMAND STEFFEN TOFT JENSEN OG HB-MEDLEM LARS 
JENSEN 
  
Mødet slut kl. 22.00 
 
Referent: BF 
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